
PROTOKÓŁ

z posiedzenia Komisji Regulaminowej Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 22 września 2015r.

Obecni na posiedzeniu zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 
głosowania w domu pomocy społecznej, zakładzie karnym i 
zakładzie opieki zdrowotnej.

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Barczewo.

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Barczewo na lata 2015-2024.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2015 rok.

Ad. 1 .W wyborach od Sejmu RP i Senatu RP zarządzonych na dzień 25 
października 2015r. tworzy się 3 odrębne obwody głosowania tj. w Domu Pomocy
Społecznej w Barczewie, Zakładzie Karnym w Barczewie, Szpitalu Pomocy 
Maltańskiej w Barczewie. Mieszkańcy Gminy Barczewo w dniu wyborów mogą 
głosować w 19 stałych obwodach głosowania, natomiast wyborcy przebywający 
czasowo w DPS, Zakładzie Karnym, Szpitalu Pomocy Maltańskiej w 
wyznaczonych odrębnych obwodach głosowania.

Komisja nie wnosi uwag do projektu uchwały, opinia pozytywna.

Ad.2. Zmiana w Statucie Gminy Barczewo polega na aktualizacji załącznika nr 7 
do Statutu pn. „Wykaz jednostek organizacyjnych Gminy”. W dziale jednostki 
budżetowe w pkt. 4 dotychczasową nazwę Gimnazjum w Barczewie zastępuje się
nazwą „ Zespół Szkół w Barczewie”, w skład której wchodzą: Zasadnicza Szkoła 
Zawodowa, Liceum Ogólnokształcące, Liceum Ogólnokształcące dla dorosłych, 
Gimnazjum. W dziale pn. Instytucje upowszechniania kultury dotychczasową 
nazwę Centrum Kultury i Promocji Gminy zastępuje się nazwą : „Centrum 
Kulturalno-Biblioteczne w Barczewie”.

Komisja nie wnosi uwag do projektu uchwały, opinia pozytywna.



Ad.3

Zaproponowane zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na
lata 2015-2024 dotyczą zabezpieczenia środków finansowych na 2016 rok w 
zakresie zimowego utrzymania dróg.

Komisja nie wnosi uwag do projektu uchwały, zmiany zasadne, opinia 
pozytywna.

Ad.4

Omawiano zmiany zaproponowane do projektu uchwały w sprawie zmiany 
budżetu na 2015 rok. Uzyskane w br. środki po stronie dochodów proponuje się 
przeznaczyć gównie na : remonty dróg, budowę chodnika, parkingów wraz z 
utwardzeniem placów, remonty placówek oświatowych, zakup i montaż lamp 
solarnych.

Komisja nie wnosi uwag do projektu uchwały, szczegółowe pytania dotyczące 
zakupu i montażu lamp solarnych będą zadawane na sesji Rady.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała            Przewodniczący
Ryszarda Buga Komisji Regulaminowej

  Andrzej Moszczyński


